



Dear friends:

The beautiful spring has come and everything looks pretty. We are so excited to make this announcement that we will get together to celebrate "Dragon Festival" on June 27, 2009, 2pm-4pm, at the Main Library (second lower level) of Fort Wayne.

The purposes of the event, first is to get together to celebrate the Dragon Festival, and second is to host a Karaoke Competition.

If you would like to participate in the competition, please tell us your name and the name of the song(s): you can prepare up to two songs.

Also, if any family or kid would like to perform musical instruments, please let us know as well.

Welcome to join us and enjoy the songs and music. The Main Library provides us with a very nice theatre and a large stage for performance. Chinese Association will serve snack and drink. Food and drink from families are welcome and appreciated.

Please register by June 10 to:

Yihao Deng [event-organizer1@fortwaynechinese.org](mailto:event-organizer1@fortwaynechinese.org) or

Yanni 4877098 or

Xiulin Yan 2418749

FWCFFA

亲爱的朋友们：

春天的感觉真美！各种花草树木令我们目不暇接，赏心悦目，享受这大自然赐予的美丽。

我们很高兴地向大家宣布一个好消息，6月27日下午2点到4点，在韦恩堡图书馆的地下2层剧院将有一场由联谊会主办的庆祝龙船节卡拉OK大奖赛，欢迎各位参与，参赛者每位最多预备2首歌，请在向联谊会报名的时候告知参赛的歌名。

同时，如果任何家庭和孩子有音乐爱好，愿意上台表演或演奏乐器，也请踊跃报名。

欢迎各位参加此项节日庆祝活动，感谢图书馆为我们提供非常好的环境和舞台。联谊会将提供一些食物或点心饮料。如果哪个家庭愿意提供一些食物饮料，我们表示感谢。

请参赛者尽快报名，联系人：

邓谊浩 [event-organizer1@fortwaynechinese.org](mailto:event-organizer1@fortwaynechinese.org)

严秀林 241-8749

曲燕妮 487-7098

韦恩堡中华联谊会